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Voorwoord 

Beste inwoner van Assen,

Dit is het programma van D66 voor 2026-2030.
Wij wonen in Assen, net als u. We zijn niet alleen politici. We brengen ook onze kinderen naar school.
We helpen onze buren. We werken als vrijwilliger bij de sportclub.

Hulp dichtbij
Soms heb je hulp nodig. Ik weet dat. Ik krijg zelf ook hulp bij gezonder leven. 
Eerst dacht ik: dit kan ik wel alleen. Maar de hulp is heel fijn.
Het belangrijkste is: sta naast iemand. Help iemand. Luister naar iemand. Ik gun iedereen die steun.

Samen sterk
Bij mijn vrijwilligerswerk zie ik dat mensen elkaar graag helpen en ontmoeten. 
Achter de bar bij volleybal. Na een korfbalwedstrijd. We hebben de mooiste gesprekken. 
Iedereen is er gelijk. We zijn er verbonden met elkaar.
Dit programma gaat over samen werken aan een beter Assen.

Vrijheid en verantwoordelijkheid
Iedereen mag zijn eigen keuzes maken. Maar we zorgen ook voor elkaar. Dat is vrijheid met
verantwoordelijkheid.

Doe mee
Dit programma is een uitnodiging. Werk met ons samen. Als inwoner, als ondernemer, als vereniging.
De beste ideeën komen van ons allemaal samen.
D66 geeft Assen de ruimte om mee te doen.

Het kan wél!

Teun Jan Kootstra
Lijsttrekker D66 Assen

Verkiezingsprogramma 2026-20303
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Inleiding

Wat vindt D66 belangrijk?
D66 staat voor sociaal-liberalisme. Dat betekent:

Iedereen is vrij om eigen keuzes te maken
We zorgen voor elkaar
Iedereen krijgt gelijke kansen

We werken aan deze onderwerpen:
1.Betaalbaar wonen
2.Een groene toekomst
3.Veilig Assen
4.Gezond leven, sport en cultuur
5.Gelijke kansen
6.Een sociaal Assen
7.Goed bestuur
8.Werk en bedrijven

geeft Assen de ruimte om mee te doen.
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🏠 Betaalbaar wonen

Wat willen we?
Iedereen moet een betaalbaar huis kunnen vinden. Huizen moeten duurzaam zijn en fijn om in te wonen.

Dit gaan we doen:
Voldoende woningen

In elke nieuwe wijk komen sociale huurwoningen
Minstens 30 van de 100 huizen
Deze woningen zijn verspreid over de stad
Verschillende soorten woningen voor verschillende mensen

Hulp bij verduurzamen
Subsidie voor isolatie
Hulp bij zonnepanelen
Hulp bij warmtepompen
Vooral voor mensen met een laag inkomen
Makkelijke aanvraag
Hulp van coaches

Slimmer bouwen
Hoge gebouwen op goede plekken
Meer huizen zonder extra ruimte te gebruiken
Met genoeg groen

Ook belangrijk:
Hulp voor starters
Bijzondere woonvormen 
Kleinere woningen voor ouderen
Snellere procedures
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🌱 Een groene toekomst

Wat willen we?
Assen moet klaar zijn voor de toekomst. Het klimaat verandert. We zien meer zware regenbuien. 
En meer droogte. Daar moeten we iets aan doen.

Dit gaan we doen:
Hulp bij verduurzamen

Subsidie voor isolatie
Voorlichting over energiebesparen
Praktische hulp aan huis
Het Fixteam helpt gratis

Groener en koeler
Meer bomen en planten in wijken
Opvang van regenwater
Minder tegels, meer groen
Samen met bewoners

Schone energie
Buurtcoöperaties voor energie
Meer laadpalen voor elektrische auto's
Ook in de wijken
Kabelgoten voor wie geen oprit heeft

Elektrisch rijden
Meer laadpalen
Deelauto's uitproberen
Bewoners helpen mee

De gemeente geeft het goede voorbeeld
Duurzaam inkopen
Oog voor het milieu
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🚲 Veilig Assen

Wat willen we?
Assen moet veilig zijn. Sterke buurten. Betrokken inwoners. Een gemeente die helpt.

Dit gaan we doen:
Voorkomen is beter

Meer jongerenwerkers
Ook online
Contact met jongeren voordat er problemen zijn
Grensoverschrijdend gedrag niet accepteren

Wijkagent blijft in de wijk
De wijkagent kent de buurt
Hij of zij is er voor veiligheid
En voor contact met bewoners

Hulp aan buurtinitiatieven
Geld voor buurtprojecten
Begeleiding voor vrijwilligers
Samen de buurt verbeteren

Betere straten en pleinen
Goede verlichting
Fiets gaat voor
Schoon en onderhouden
Veilige parken
Verkeersveiligheid
Fietsers krijgen voorrang
Veiligere kruisingen
Minder drempels voor verkeer

Huiselijk geweld stoppen
Vrouwen beschermen
Kinderen beschermen
Goede samenwerking met hulporganisaties
Makkelijke toegang tot hulp
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💚 Gezond leven, sport en cultuur

Wat willen we?
Iedereen moet gezond kunnen leven. Kunnen sporten. En van cultuur genieten.

Dit gaan we doen:
Groen in elke wijk

Meer bomen en planten
Minder tegels
Ruimte om te bewegen
Schone lucht

Sporten buiten
Hardlooproutes
Plekken om te sporten
Kraantjes voor water
Voor iedereen gratis

Netwerk voor jongeren
Scholen werken samen
Met sportclubs
Met cultuur
Voor gezonde ontwikkeling

Cultuur voor iedereen
Kunst in de buurt
Activiteiten in wijken en dorpen
Voor iedereen toegankelijk
Ook gratis activiteiten

Ook belangrijk:
Rijke Schooldag op scholen (sport, cultuur, gezond eten)
Hulp voor sportverenigingen
Mbo-onderwijs uitbreiden
De Baggelhuizerplas
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🎓 Gelijke kansen

Wat willen we?
Elk kind verdient gelijke kansen. Het maakt niet uit waar je woont. Of hoeveel geld je ouders hebben.

Dit gaan we doen:
Iedereen leert lezen en schrijven

Ook digitaal
Aandacht voor taal
Ook op school

Elk kind kan zich ontwikkelen
Hulp bij armoede
Hulp bij problemen thuis
Extra ondersteuning waar nodig

Onderwijs en werk sluiten aan
Stages en traineeships
Samenwerking met bedrijven
Jongeren leren wat ze nodig hebben

Alle studenten zijn gelijk
Mbo en hbo
Zelfde waardering
Zelfde faciliteiten

Ook belangrijk:
Schoolbibliotheken
Gratis bibliotheek voor studenten
Rijke Schooldag
Muziekonderwijs
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🤝 Een sociaal Assen

Wat willen we?
Niemand staat aan de zijlijn. Hulp is dichtbij. Iedereen doet mee.

Dit gaan we doen:
Schuldhulp die werkt

Maatwerk voor iedereen
Doel: binnen 1,5 jaar schuldenvrij
Soms schulden kwijtschelden
Perspectief voor de toekomst

Iedereen doet mee
Hulp bij werk zoeken
Passend werk voor iedereen
Ook vrijwilligerswerk telt
Een budget voor wie weinig geld heeft

Hulp dichtbij
In de wijk
Makkelijk te bereiken
Eén aanspreekpunt
Snelle hulp

Vluchtelingen doen mee
Nederlandse les vanaf dag 1
Perspectief op toekomst
Kunnen werken
Kunnen vrijwilligerswerk doen

Voor iedereen toegankelijk
Inclusieve speelplekken
In elke wijk
In elk dorp
Voor kinderen met en zonder beperking
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🏛️ Goed bestuur

Wat willen we?
Een gemeente die betrouwbaar is. Die luistert. Die samenwerkt.

Dit gaan we doen:
Inwoners mogen meewerken

Recht om samen te werken met de gemeente
Buurtnetwerken krijgen meer zeggenschap
Bewoners mogen gebouwen overnemen
Voor goede doelen

Recht om fouten te maken
Niet meteen een boete
Eerst de kans om het op te lossen
Gemeente helpt mee

Begrijpelijke taal
Geen moeilijke woorden
Korte zinnen
Iedereen begrijpt het

Samenwerking
Met andere gemeenten
Samen sterker
Betere dienstverlening

Ook belangrijk:
Jongerenpanel blijft
Inwoners praten mee
Digitale veiligheid
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🏪 Werk en bedrijven

Wat willen we?
Sterke bedrijven in Assen. Goede banen. Een levendige stad.

Dit gaan we doen:
Hulp voor ondernemers

Subsidies voor starters
Advies van de gemeente
Makkelijke regels
Snel hulp

Samenwerking met scholen
Stages voor leerlingen
Bedrijven krijgen nieuw personeel
Jongeren leren een vak

Duurzame bedrijven
Subsidie voor groene bedrijven
Hulp bij verduurzamen
Circulaire economie

Levendige winkelstraten
Minder lege winkels
Pop-up winkels
Evenementen
Groen en gezellig

Minder regels
Ondernemers kunnen meer zelf beslissen
Over openingstijden bijvoorbeeld
Snellere procedures
Gemeente denkt mee

Ook belangrijk:
• Gesprek met ondernemers
• Gelijke kansen voor iedereen
• Ook voor starters
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Samenvatting en slotwoord

Doe mee!
Dit programma is een uitnodiging. Werk met ons samen. Als inwoner. Als ondernemer. Als vereniging.
De beste ideeën komen van ons allemaal. Samen maken we Assen sterker.

Wat vindt D66 belangrijk?
Betaalbare woningen
Een groene stad
Veilige buurten
Gezond leven
Gelijke kansen voor elk kind
Hulp dichtbij
Een gemeente die luistert
Goede banen

Samen maken we Assen toekomstbestendig.
Iedereen doet mee.

Het kan wél!
Stem D66
 

Vragen?
Heeft u vragen over dit programma? Neem contact op met D66 Assen (info@d66assen.nl).
We praten graag met u mee over de toekomst van Assen.

mailto:info@d66assen.nl
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Verantwoording

Aan het verkiezingsprogramma werkten mee: 

Auteurs:
Adinda Bornkamp
Dorien van de Kant
Dennis Klingenberg
Teun Jan Kootstra
Wilfried de Jong

Reflectiegroep:
Jeroen Koppelaar
Daan Joppe
Rien Kolkman
Bob Bergsma
Anja Eggens
Roos Bentum
Bestuursleden D66 Drenthe Breed

Input van:
Leden D66 Assen
D66 thema-afdelingen
Diverse belangenorganisaties

Ondersteuning door:
Verkiezingsprogrammacommissie D66 Drenthe Breed
Bestuur D66 Drenthe Breed
D66 - Landelijk Bureau

Versie in begrijpelijke taal
De versie in begrijpelijke taal is mede tot stand gekomen met gebruikmaking van Claude.ai

Dit is ons verkiezingsprogramma: de idealen en de keuzes die ons richting geven. We
laten zien wat we zien, wat we willen en wat dat concreet betekent. 




